
 
 

 
 
 

 
Aan  College van B en W te Zwolle 
Van  Fractie SP, Emile Hoogterp  
Onderwerp Stationstunnel Zwolle 
Datum  20 april 2009 
 
Geacht college, 
 
In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad, wil ik namens 
de SP vragen stellen over de stationstunnel Zwolle. 
 

Inleiding 
Onlangs las mijn fractie het bericht dat de intercity van Zwolle naar Groningen niet meer zal 
stoppen in Meppel. Vele ouderen en minder validen uit Meppel vrezen dat zij moeten gaan 
overstappen in Zwolle via de stationstunnel. Deze stationstunnel zou veel te klein zijn en bij 
de spitsmomenten de drukte niet aankunnen. Daarnaast geven ouderen en minder validen aan 
dat het overstappen veel tijd vergt en als heel onplezierig wordt ervaren. De brandweer zou de 
tunnel ook als onveilig bestempelen. 
De SP is zeer benieuwd of gemeente Zwolle van deze vrees op de hoogte is en of deze vrees 
terecht is. 
 

 Dat brengt ons bij de volgende vragen: 
1. Wat is het oordeel van de wethouder over het verdwijnen van Meppel als 

intercitystation? Kunt u dit toelichten? Mocht u negatief tegenover dit mogelijk besluit 
staan, welke maatregelen en acties gaat u ondernemen om deze beslissing tegen te 
houden? 

2. Heeft de gemeente Zwolle contact gehad met de gemeente Meppel over het 
verdwijnen van Meppel als intercitystation? Zo nee, gaat dit nog gebeuren? Zo ja, 
waaruit bestaan deze contacten? 

3. Deelt de wethouder de vrees en de gevoelens van ouderen en minder validen die 
mogelijk moeten gaan overstappen op het station Zwolle? Zo ja, bent u bereid om hen 
te steunen in de strijd voor behoud van Meppel als intercitystation? Zo nee, waarom 
niet? 

4. Wat is het precieze oordeel van de brandweer over de tunnel bij het station? Bij 
hoeveel passagiers is deze tunnel te gebruiken? Is de tunnel volgens de brandweer en 
gehandicaptenorganisaties makkelijk en voldoende begaanbaar voor ouderen en 
minder validen? Kunt u dit toelichten? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Emile Hoogterp 


